
Valtuustokysymys: 

Onko Raahen kaupunki tekemässä jonkinlaista lausuntoa Pohteen 
suunnittelemista säästötoimenpiteistä? 

Ystävällisin terveisin, 
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